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Verslag algemene ledenvergadering op donderdag 15 februari 2024 bij Harm Meijer 

 

Aanwezig: 4 bestuursleden en 8 leden 

Bericht van verhindering: Marjon Kleefstra 

 

1. Opening 

 - De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen welkom. 

2. Verslag algemene ledenvergadering 23 februari 2023 

 - N.a.v. het verslag geeft de voorzitter aan dat hij kort geleden weer contact met de gemeente heeft 

opgenomen over de voortgang rond bestrating/parkeren/verkeer. Er is nog steeds geen duidelijk-

heid. 

 - N.a.v. het verslag geeft een van de aanwezigen aan dat er ondanks melding bij de gemeente nog 

steeds vaak een grote plas water onder de voetgangersbrug staat. Een van de aanwezigen denkt 

dat dit een gevolg is van de niet goed gedempte waterloop die er vroeger liep. Een ander denkt dat 

het een gevolg is van opdruk door de brug. 

 - N.a.v. het verslag vraagt een van de aanwezigen of de sprietjes van de glasvezelkabel afgeknipt 

mogen worden. Dit is geen probleem omdat er nog zo’n 10 meter glasvezelkabel onder de grond ligt. 

 - N.a.v. het verslag vraagt een van de aanwezigen of er laadpalen voor elektrische auto’s in onze wijk 

komen. De voorzitter stelt voor om dit mee te nemen bij de bestrating/parkeren/verkeer. 

 - N.a.v. het verslag vraagt een van de aanwezigen of er i.v.m. de parkeerdruk geen blauwe zone in de 

wijk kan komen. De voorzitter stelt voor om dit mee te nemen bij de bestrating/parkeren/verkeer. 

 - Het verslag wordt goedgekeurd. 

3. Terugblik over 2023 

 - De voorzitter verwijst naar het uitgedeelde activiteitenoverzicht en de inventarislijst. 

 - De voorzitter bedankt de leden van de Kidsclub, de Pensionado’s en iedereen die geholpen heeft om 

er weer mooi verenigingsjaar van te maken. 

4. Financieel verslag over 2023 

 - De penningmeester geeft een toelichting op het financieel verslag. Gesproken wordt over de hoge 

kosten van de zakelijke rekening. Eerder heeft de penningmeester naar andere banken gekeken 

maar een zakelijke rekening is overal duur. 

 - De secretaris meldt dat de kascommissie de boeken en bescheiden heeft gecontroleerd en in orde 

bevonden.  

 - Het financieel verslag wordt goedgekeurd en de penningmeester wordt decharge verleend. 

5. Benoeming kascommissie over 2024 

 - De vergadering benoemt Regina van Dijk, Frans van Munnen en Palau van Iersel als leden van de 

kascommissie over 2024. 

6. Begroting 2024 

 - De voorzitter geeft een toelichting op de begroting.  

 - Besloten wordt om dit jaar een warmtecamera aan te schaffen. Daarmee kan het warmteverlies wor-

den bekeken om vervolgens de woning beter te isoleren. De camera komt in beheer bij Erik van Vel-

zen. Het bestuur bekijkt of ingebruikneming aan een activiteit gekoppeld kan worden.  

 - Gesproken wordt over het 50-jarig bestaan van de vereniging in 2026. Besloten wordt om in de 

nieuwsbrief een oproep te doen of er leden een lustruncommissie willen vormen om over ideeën na 
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te denken. Enkele suggesties worden reeds gedaan: een sportdag, een bbq of chinees op het 

schoolplein of bij Buurttuin Zoete Aarde. 

 - De begroting wordt goedgekeurd. 

7.  Activiteiten en belangenbehartiging in 2024 

 - De voorzitter vraagt naar suggesties van de aanwezigen voor activiteiten. Alle aanwezigen stellen 

een kerstborrel ook dit jaar weer op prijs. Ook met burendag zouden wij dit jaar weer iets kunnen 

doen. Een andere suggestie is de verkiezing van het mooiste tuintje in de wijk. Dit is ook in 2005 ge-

daan, maar zou weer kunnen gebeuren. Het kan bewoners stimuleren om de wijk nog prettiger te 

maken. 

  Daarnaast wordt gewezen op suggesties die bij de vorige ledenvergadering werden gedaan: archi-

tectuurwandeling met Architectuurpunt Zoetermeer, pubquiz en rondvaart bij het Geertje. 

  Verder zal de Kidsclub weer allerlei activiteiten voor kinderen organiseren. 

8. W.v.t.t.k., rondvraag en sluiting 

 - Een van de aanwezigen merkt op dat op veel plaatsen van alles in de paadjes achter de woning ligt: 

groenafval, stenen, containers etc. Dit is niet toegestaan want het belemmert de doorgang en het is 

lelijk. Het zijn bovendien brandgangen. Zij stelt de voor om hier foto’s van te maken (zonder met de 

vinger te wijzen) en hiervan melding te maken in de nieuwsbrief. De foto’s kunnen op de site worden 

geplaatst. 

 - De voorzitter sluit de vergadering rond 21.30 uur. 

 

Wim Tijbosch 

18 februari 2024 


